



Protokoll – Kårledningsmöte 13 mars 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.33

Närvarande:

August Schelin

Astrid Johansson

Alice Olsson

Oskar Stenberg

Henrik Jonsson

Alexandra Muhl

Julia Rosell

Kevin Storgård

Olof Eriksson; Närvarande till kl 08.52.

§2 Val av mötesordförande

Kårledningen beslutar att

välja Astrid Johansson till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare

Kårledningen beslutar att

välja Olof Eriksson till sekreterare

§4 Val av justerare

Kårledningen beslutar att

välja Henrik Jonsson till justerare

§5 Godkännande av föredragningslistan

Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan

§6 Föregående protokoll

Kårledningen beslutar att

protokollet kan läggas till handlingarna

§7 Budgetar

Kårledningen beslutar att

Godkänna HaSS budget.

§8 Fakturor

Inga fakturor som behöver godkännas av alla.

§ 9 Äskningar

Inga inkomna äskningar.

§10 Samarbete med Oddwork

Kårledningen beslutar att

August får rätt att signera avtal med Oddwork med förbehåll att workshop


AJ


AS


OE


HJ



med framtida kårledning hålls skrivs in i avtalet.

§11 Handelspuben teckningsrätt
Kårledningen beslutar att

Oskar och August får mandat att i samråd med Alice och Olof utforma teckningsrätter för Handelspuben.

§12 Rapport från U9

Mycket diskussion kring "work-life balance". Ett återkommande tema var att de kåraktiva som är singlar arbetar mycket och går in i väggen. Detta mynnade ut i en diskussion i att man säger ifrån när det är för mycket att göra och att man får lov att vänta med att svara, detta gäller för HHGS.

Diskussion kring medlemskap. Majoriteten av kårerna har krav på att man måste vara kårmedlem för att delta på evenemang. HHGS har Sveriges tredje billigaste kårmedlemskap och vi bör alltså sträva mot att det är lika självklart att studenter här blir kårmedlemmar.

Diskussion kring likabehandling, arbetsmiljö och kursombud. Kul att träffa andra i samma sits.

August föreslår att en vecko-promenad på 1 h vore bra för miljöombyte, motion och att träffas och prata.

§13 Näringslivsforum

Hålls i Linköping. Henrik frågar om vi vill att han representerar oss en helg. Diskussion kring lika utmaningar kårerna emellan. Kårledningen ger godkännande att Henrik åker till Näringslivsforum.

§14 Götes

Alice ska på möte med Götes idag 13/3. Götes ska få förhållningsregler som Alice och Olof skrivit men hela kårledningen står för det.

Tillfälliga accesser läggs till förhållningsreglerna.

August kollar upp om stödmedlemskap kan säljas till de Götes-medlemmar som inte studerar, han frågar Tillståndsenheten.

August frågar även vad som gäller för slutna sällskap generellt.

§15 Diskutera frukost för städ, sexmästeri och lokalsamordnare innan puben öppnar.

Inbjudna: Sexmästeri, Sven, städ, vaktmästeri, kårledning.

Datum sätts efter torsdag.

God framförhållning.


Astrid och August hjälps åt att ordna detta.

§16 Diskutera innehåll på hemsidan

- Språk; engelska eller svenska? Engelska blir språket.
- Policy; alla tar ansvar över att hitta, revidera samt översätta policier inom sitt ansvarsområde.
- Vi gör en mapp på Drive för att samla alla aktuella policier. I denna mappen läggs en mall till.

Hemsidan heter i dagsläget: underutveckling.hhgs.se


AJ


AS

OE


HJ



Alexandra berättar att vi alla i kårledningen ska fundera över och lägga till på Drive vad vi önskar ska vara innehållet på hemsidan.

Oskar lyfter frågan om att vi bör anpassa hemsidans grafiska profil så att den matchar kommande arbetet med Oddwork.

Alice lyfter att tidsramen bör kunna vara ganska kort.

Färger kan redigeras i efterhand.

Kevin kontaktar föreningar och ber dem skicka in logga samt kort förklarande text på engelska.

§17 Diskutera hur vi kan bli bättre på att kommunicera ut fördelarna med att vara HHGS medlem

August lyfter att det måste bli mer fördelaktigt att vara kårmedlem.

Alice föreslår en projektgrupp för detta området.

August föreslår "coffee for an opinion". Kårledningen står i HR för att framja att fler studenter ska yttra sin åsikt.

Projektgrupp: August. Alice kan delta om ett tag, efter att Valborg planerats mer.

Frågan om att subventionera föreningar baserat på antal kårmedlemmar lyfts igen. Olof föreslår att ett tak ska sättas upp för maximalt mottagen subvention. Pengarna som tilldelas föreningarna kan öronmärkas för att stärka incitamenten.

§18 Klargöra att utläggslappar eller andra lappar med kvitton, stannar bara i ekonomirummet och bör alltså inte tas med in på kontoret.

Alla i kårledningen går med detta.

§19 JF Event med All Bright

"All Bright kommer till Handelshögskolan i Göteborg för att prata om jämställdhet i bolagsstyrelser, meritokratisk rekrytering och varför jämställdhet och diversitet på företagets höga poster lönar sig. Föreläsningen äger rum den 28 mars kl 16-18, i Malmstenssalen, och inbjudna är lärare och personal från institutionerna på Handelshögskolan, studenter och studentorganisationer från samtliga program, representanter från näringslivet inom juridik och ekonomi, och andra som helt enkelt är intresserade av ämnet." Enligt information från Malin Pettrén, utbildningsansvarig i JF.

§20 Nycklar

Alla har nycklar till alla lås nu.

§21 Årsmöte

Följ upp;

- Olof ska kolla om Malmstenssalen är ledig, detta görs denna veckan.
- Kallelsen ska gå ut senast 26 april.
- Lättare mat föreslås som förtäring.
- Datum är satt till 24 maj, förutsatt att Malmstenssalen är ledig.

§22 Bego; Sjukskrivning

Alexandra skickar blommogram och kort till Bego.


Hur fördelas Begos arbetsuppgifter?

- Kortterminalen; August, Alexandra och Henrik ansvarar över denna.
- Bego säljer kårmedlemskap till de som täcks av övergångsbestämmelsen.


AJ


AS


OE


HJ



§23 Veckorapporter

August Schelin – Varit på extrainsatt LAMK. Varit på U9 vilket var givande. Möte angående upphandlingsmöte och August menar att den viktigaste frågan är den om konkurrens och hur vi bedriver vår verksamhet. Börjat se över policy-dokument. Ska träffa programstyrelser i veckan. Ska skriva verksamhetsplan i helgen samt funderar över en strategi som är mer långsiktig.

Astrid Johansson – Räknat studieplatser tillsammans med Alexandra, Henrik och August. Varit på lunch med likabehandlingsrepresentanter.

Alice Olsson – Arbetat med Rekonmässan. Varit på möte med SAKS och Götas om Valborg. Lina Andersson är med i Alice evenemangsutskott för att hjälpa till att planera Valborg. Arbetat med puben. Alice har redovisning imorgon.

Oskar Stenberg – Har varit sjuk förra veckan men har nu tentavecka. Oskar planerar att vara i kårhuset kommande vecka.

Henrik Jonsson – Varit på Rekon-banketten tillsammans med resten av kårledningen. Pratade med potentiellt framtida sponsorer under mässan. Avtalet med Essity börjar färdigställas. Avtalet med Adecco är på gång.

Alexandra Muhl – Varit lite sjuk, haft studentärenden och varit på U9 med August. Varit på programråd med ekonomiprogrammet.

Julia Rosell – Haft veckomöte med InTU. Skrivit tenta och fokuserat på det.

Kevin Storgård – Varit på Rekon-banketten. Grupparbete i skolan. Haft mail-kontakt med föreningar.

Olof Eriksson – Lämna ledningsmötet för ett annat möte.

§24 Övriga frågor

- Bowling på torsdag 15/3.

§25 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 09.20.

Vid protokollet

Olof Eriksson
Mötessekreterare

Astrid Johansson
Mötesordförande

August Schelin
Kårordförande
Henrik Jonsson
Justerare
AS
AS
OE
HJ